



E-MAIL ADDRESS 电邮地址

**SOCIAL MEDIA PLATFROM 社交媒体平台**

Social Media Platform 社交媒体平台	Social Media Identifier (Name/Handle) 社交媒体名称/用户名
WeChat ID 微信號	
LinkedIn 領英	
Facebook 臉書	

**DISABILITIES OR SPCEIAL EDUCATIONAL NEEDS\* 是否需要特殊学习安排 YES 是 / NO 否**  
**(IF YES, PLEASE SPECIFY 如是, 请注明: \_\_\_\_\_)**

**POST-SECONDARY AND UNIVERSITY EDUCATION 学历**

List in chronological order. Copies of proof of qualifications and official transcripts must be attached.  
 按时间顺序列出。必须附上学历证明和正式成绩单的复印件。

From 由 Month/Year 月/年	To 至 Month/Year 月/年	Name of Institution 颁授机构	Qualification(s) Obtained 获颁学历	Honours Classification 荣誉	Date of Award 颁授日期

**OTHER ACADEMIC/PROFESSIONAL QUALIFICATIONS 其他学术/专业资格** Copies of proof of qualification must be attached.  
 必须附上资格证明复印件。

Academic/Professional Qualification 学术与专业资格	Name of Educational, Training or Professional Institution 教育、培训或专业机构的名称	Date of Award 颁授日期

**RELEVANT WORK EXPERIENCE** List in chronological order. (You may attach your resume/CV maximum of 4 pages).

**相关工作经历** 按时间顺序列出。(可以附上最多4页的个人简历/CV)。

From 由 Month/Year 月/年	To 至 Month/Year 月/年	Full-time/ Part-time 全职/兼职	Name of Organization 机构/公司名称	Position and Responsibilities 职位和职责

**ENGLISH LANGUAGE PROFICIENCY** Copies of proof of qualification must be attached.

**英语语言能力** 必须附上资格证明的复印件。

Title of Examination (e.g. HKDSE /TOEFL/IELTS) 考试名称 (例如香港中学文凭考试、托福、 雅思)	Examination Board/Authority 考试局/评核机构	Date of Award 颁授日期	Grade/Score 成绩/分数

**PERSONAL STATEMENT** Write a statement in support of your application (max. 300 words)

**个人陈述** 写一份支持您的申请的声明(最多300字)

Among the things you may wish to include are: 内容可包括:

- Why are you applying for this program? 你为什么申请这个课程?
- How your previous education and experience relates to this program of study? 你以前的教育和经历与该课程有何关系?

**How this program fits into your long-term career plan? 该课程如何适合你的长期职业规划? (Please use attach sheet if necessary) (如有需要请使用附页)**

## REFERENCES 推荐人

Enter below the names and addresses of two persons who have consented to act as your referees. Referees can either be an academic or employment referee. Referees are highly recommended to use a Reference Form (downloaded the link [here](#)) and to return the forms directly to the GBA Business School by the application deadline through email to [enrolment@gbabs.hk](mailto:enrolment@gbabs.hk) or by post.

请在下方写下两位同意担任你推荐人的姓名和地址。推荐人可以是来自学术或工作领域。强烈建议推荐人使用参考表格（在此处下载链接），并在申请截止日期前通过电子邮件至 [enrolment@gbabs.hk](mailto:enrolment@gbabs.hk) 或邮寄方式将表格直接交回大湾区商学院。

Name 姓名	Position 职位	Relationship 关系
Email Address 电邮地址		Contact Tel No. 联系电话

Name 姓名	Position 职位	Relationship 关系
Email Address 电邮地址		Contact Tel No. 联系电话

## USE OF PERSONAL DATA 个人信息使用声明

The School intends to use your personal data (i.e. your name, student number, contact details, and other relevant information) for promotion of our education and training programs, activities and services, including but not limited to awards, scholarships, bursaries, grants, loans, banking/insurance/credit cards, discounts, benefits, privileges, fundraising, celebration events, talks, conferences, seminars and publications, but we will not use your data unless we have received your consent. The School will not, under any circumstances, transfer your personal data to a third party for direct marketing purposes.

学院将使用你的个人资料（例如：姓名、学号、联系方式和其他相关信息）用于推广我们的教育和培训课程、活动和服务，包括但不限于奖励、奖学金、助学金、贷款、银行/保险/信用卡、折扣、福利、特权、筹款、庆祝活动、讲座、会议、研讨会和出版物。但除非我们得到你的同意，否则我们不会使用你的个人信息。在任何情况下，学院都不会出于直接营销目的将你的个人数据传输给第三方。

Please tick the box to indicate your consent. 请勾选方框以表明您的同意。

I AGREE that the School may use my personal data for the purpose of promotion of the School's education and training programs, activities and services as indicated above.

我同意学院可以将我的个人资料用于促进学院的教育和培训课程、活动和服务，如上文所述。

## CHECK LIST 清单

Please ensure the following information have been included before submitting this application:

在提交此申请之前，请确保已包含以下资料：

Items 列表清单	“YES / NO” “是/否” (please tick as appropriate) (请打勾✓)
1. Completed the duly signed application form and personal statement 填写并妥当签署的申请表和个人陈述	
2. Copy of your identification document (e.g. HKID or passport) 你的身份证明文件副本（例如香港身份证或护照）	
3. Copies of proof of academic / professional / language proficiency qualifications 学术/专业/语言能力证明复印件	
4. Your resume / C.V (maximum 4 pages) 你的个人简历/C.V（最多4页）	
5. Proof of payment of application fees 支付课程申请费的证明	
6. Please remind your referees to submit their Referee Form directly through email to <a href="mailto:enrolment@gbabs.hk">enrolment@gbabs.hk</a> or by post (see address below) 已提醒你的推荐人直接通过电子邮件至 <a href="mailto:enrolment@gbabs.hk">enrolment@gbabs.hk</a> 或邮寄方式提交推荐人表格（地址见下方）	

## DECLARATION 声明

I declare that all information given in this application form and in the attached documents is, to the best of my knowledge, accurate and complete. I also understand that any misrepresentation will result in disqualification of my application for admission and subsequent enrolment in the School. All fees paid are not refundable.

我声明，据我所知，本申请表和附件中提供的所有资料都是准确和完整的。我也明白，任何虚假陈述都将导致我的入读申请和随后的入读资格被取消。已支付的所有费用均不可退还。

I understand that information for applicants will be destroyed after the admissions exercise when no longer required.

我了解申请者的个人资料将在招生活动结束后不再需要时被销毁。

I consent that if registered, I will conform to the Statutes and Regulations of the GBA Business School.

我同意，如果注册，我将遵守大湾区商学院的章程和规定。

Applicant's Signature \_\_\_\_\_

Date \_\_\_\_\_

### For more information, please contact:

**GBA Business School**

**T: 3852 0809 / 3852 0803 E: [enrolment@gbabs.hk](mailto:enrolment@gbabs.hk) W: [www.gbabs.hk](http://www.gbabs.hk)**

**A: Room 1115, Wing On Plaza, 62 Mody Road, Tsim Sha Tsui, Kowloon, Hong Kong**

获取更多资讯，请联系：

大湾区商学院

电话：3852 0809 / 3852 0803 邮箱：[enrolment@gbabs.hk](mailto:enrolment@gbabs.hk) 网址：[www.gbabs.hk](http://www.gbabs.hk)

地址：香港九龙尖沙咀么地道 62 号永安广场 1115 室

-- END --